
 

 

 

 
 

 

 

 

Begin maart waren we al volop in de voorbereiding op een prachtig zomerseizoen. 

Er was een voortvarend begin gemaakt met het speelklaar maken van de banen en het ‘opschieren’ van het park, de planning voor het renoveren van de banen 1 en 2 
zat in de afrondende fase, de pasbrunch was ingepland, er werd nagedacht over de mogelijke lesindelingen van naar verwachting 100+-lessers en maar liefst 12 teams 
waren zich aan het opmaken voor de Voorjaarscompetitie.  

Het park zou in ieder geval tot de zomervakantie de hele week goed bezet zijn met tossen op maandag, lessen op dinsdag, woensdag en donderdag en de competities 
op vrijdag, zaterdag en zondag. 

Een prachtig vooruitzicht, totdat het virus langs kwam, waardoor we op 15 maart moesten meedelen dat het tennispark in eerste instantie tot 6 april en later tot 28 
april dicht moest. Gezien de situatie een vanzelfsprekend besluit, maar gezien bovenstaande waanzinnig jammer natuurlijk. Temeer omdat nu blijkt, dat de eerste 
competitieweekenden een sinds jaren ongekend prachtig weer boden. 

Dinsdagavond hebben we gelukkig kunnen vernemen, dat er per 29 april een lichte versoepeling komt van de getroffen maatregelen. Allereerst mag de jongste jeugd 
tot en met 12 jaar weer tennissen en de jeugd tussen 13 en 18 jaar onder voorwaarden. De senioren moeten helaas nog even geduld hebben, maar dit is wel een 
mooie voorbode voor een uitbreiding van de mogelijkheden op hopelijk korte termijn. 

Het leek ons in een eerder stadium al goed om een soort nieuwsbrief op te stellen om jullie in deze tennisloze periode te informeren over de voortgang van een aantal 
zaken binnen de vereniging, maar het leek ons het beste om de persconferentie en de daarop volgende besluiten van de KNLTB af te wachten, zodat we jullie gelijk 
goed op de hoogte kunnen brengen van de meest recente ontwikkelingen. 

En dat zijn er nogal wat! Vandaar dat het best een uitgebreide nieuwsbrief is geworden, maar goed, we hebben ook best wel wat tijd om het te lezen ;). 

Mochten jullie vragen of opmerkingen hebben naar aanleiding van deze informatie. Laat het ons dan weten. 

Een sportieve groet, hopelijk tot gauw en net zoals op 15 maart: “Blijf gezond en let een beetje op elkaar!” 

Het bestuur 



   
Geen voorjaarscompetitie dit jaar 

Vanwege de coronacrisis konden we niet 
starten met de competitie. De KNLTB wilde de 
competitie laten beginnen in het weekend van 
9 en 10 mei, waarbij de competities dan alsnog 
volledig gespeeld kon worden. De KNLTB heeft 
er alles aan gedaan om dit door te laten gaan.  

Op basis van het besluit om de maatregelen 
tot 20 mei voort te zetten, heeft de KNLTB 
helaas moeten besluiten dat er geen voorjaars- 
en Kia Tenniskids-competitie meer gespeeld 
kan worden en dat deze verplaatst zal worden 
naar het najaar. Meer informatie over het 
verplaatsen van de competities zal de KNLTB 
binnenkort aan ons meedelen. De details over 
de inschrijvingen  voor de competities in het 
najaar volgen uiterlijk half mei.  De Technische 
commissie zal jullie informeren zodra er meer 
bekend is.  

Wij vinden het enorm jammer dat de 
voorjaarscompetitie niet door kan gaan. Het is 
voor alle spelers toch één van de 
hoogtepunten van het tennisseizoen.  
Daarnaast lopen we als vereniging hiermee 
ook veel kantineomzet mis wat een belangrijke 
inkomstenbron voor onze vereniging is. 

 

We kunnen weer starten met de jeugdlessen! 
 
Gelukkig heeft het kabinet heeft de maatregelen wat  
versoepeld, zodat kinderen en jongeren tot en met 18 jaar 
vanaf 29 april weer buiten met elkaar mogen sporten. De  
leeftijdsgroep 13-18 jaar zal daarbij wel anderhalve  
meter afstand tot elkaar moeten houden.  

Let wel: het gaat hier vooralsnog alleen om ‘begeleide  
trainingen’!  

In hoeverre en op welke manier we overige, begeleide  
activiteiten kunnen organiseren gaan we binnenkort horen. 

Vanzelfsprekend willen we weer zo snel mogelijk ‘los’, maar 
er is nog wel sprake van enige voorbereiding. Er moeten  
namelijk nog een aantal stappen gevolgd worden, voordat er daadwerkelijk gelest kan worden. 

1. De KNLTB was al bezig met het maken van een (verplicht) protocol waarin weergegeven wordt hoe 
verenigingen, spelers en trainers met aandacht voor het park, de baan en de bal in de nieuwe situatie kunnen 
handelen. 

2. Dit protocol wordt getoetst door het RIVM en de Vereniging Sport en Gemeenten. Op basis daarvan kunnen 
gemeenten afspraken maken met de verenigingen. 

3. Het protocol wordt verleend aan de verenigingen en zij kunnen dan in overleg met de gemeente, die het 
goed moet keuren. 

Deze stappen zijn waarschijnlijk deze week afgerond, waarbij de  KNLTB een ‘toolkit’ aan het opstellen is, zodat 
verenigingen en trainers snel en makkelijk binnen de geldende richtlijnen op kunnen starten. 

Wij moeten nu zelf zorgen dat we de banen zo snel mogelijk weer speelklaar maken. Hiermee waren we al een eind 
op weg, maar dat moest gestaakt worden. Onze ‘baanmeesters’ zijn inmiddels alweer aan de slag gegaan, waarbij het 
natuurlijk even tijd vergt om de banen goed in orde te maken. 

Tot slot gaan we zo snel mogelijk weer inventariseren wie er gaan en/of blijven lessen, waarna er een lesindeling kan 
worden gemaakt. 

Om deze redenen en in goed overleg met onze trainer Eddy Beekman hebben we  daarom besloten, dat we na de 
meivakantie met de lessen beginnen en wel op woensdag 13 en donderdag 14 mei. Er kan dit seizoen dan nog 14 
keer gelest worden, 8 keer voor de zomervakantie en 6 keer na de zomervakantie.  
 
In tegenstelling tot andere jaren is er dan wel een les gepland op Hemelvaartsdag (21 mei). Normaal gezien vervalt 
die, omdat veel gezinnen er dan lekker op uit gaan. Vanwege de huidige situatie zal dat nu niet het geval kunnen zijn, 
zodat we er voor gekozen hebben om die dag nu wel te lessen. N.b. uiteraard is dit onder voorbehoud wanneer de 
maatregelen vanuit het kabinet worden versoepeld. 

 



 

 

 

 

 

 

  
Twee nieuwe tennisbanen 

Tijdens de ALV is al aangegeven dat de gemeente akkoord is met de renovatie van het baanblok met banen 1 en 2 en dat zij daarvoor een budget heeft gereserveerd. Fantastisch 
nieuws, want het werd ook nodig tijd om de banen op 38-jarige leeftijd te vervangen. 

We hebben na de ALV nog een aantal gesprekken gehad met de gemeente en de aannemer van de renovatie. Daarin is  
gesproken over de planning van de renovatie en hebben we nog een aantal wensen aangegeven. We zijn super blij dat  
de gemeente bereid is om onze wensen waar te maken. Dit betekent dat we straks weer een goed werkende sproei-installatie 
krijgen en een zogenaamd ledikanthek aan de kant van baan 2, inclusief een toegangshek voor die baan. We hoeven dan niet  
meer over de andere baan te lopen en kunnen aan die kant van de baan de wedstrijden ook van dichtbij bekijken.  

Aanvankelijk was de planning om de banen te renoveren na de Voorjaarscompetitie, zodat het voor de bouwvak klaar zou zijn.   
Wellicht dat die periode zo blijft, maar in verband met het vervallen van de competitie en de verlenging van de maatregelen tot 
 in ieder geval 20 mei, hebben we aangegeven dat het wat ons betreft wel eerder mag.  
Voorlopig hebben wij aan 2 banen namelijk voldoende.  

Op 30 april wordt er op verzoek van de wethouder nog een banenscan gedaan om de kwaliteit van alle tennisbanen in de gemeente Westerwolde te meten. Bij ons worden dan 
de banen 3 en 4 dan gecontroleerd. Hoewel het voor ons wel duidelijk is, dat die banen ook aan renovatie toe zijn, is het doel van de gemeente om te inventariseren welke 
toekomstige investeringen er in de tennisbanen nodig zijn.  

Afhankelijk van de ontwikkelingen met betrekking tot corona, zal er in de gemeenteraadsvergadering van juni een besluit genomen worden over de toekomstige wijze van het 
baanonderhoud en –renovatie van de tennisbanen in de gemeente. Er zijn daarvoor al een aantal scenario’s met de gemeente en de 6 tennisverenigingen besproken en wij 
streven naar de optie dat in ruil voor een jaarlijkse huur de renovatie door de gemeente gedaan wordt en dat zij, net als in ‘oud Bellingwedde’, de banen in het begin van het 
seizoen speelklaar gaan maken.  

Grote voordelen hiervan zouden zijn, dat er financieel niet gereserveerd hoeft te worden voor vervanging van de banen op termijn en het zou een enorme ontlasting zijn van de 
werkzaamheden van de baancommissie en diegenen die meehelpen met het speelklaar maken van de banen. Zij zouden zich in de toekomst dan kunnen richten op andere 
werkzaamheden om het tennispark zo aantrekkelijk mogelijk te maken. 

Zodra er meer bekend is, laten we het jullie weten. 

 

 

Heb jij leuke ideeën voor ons bijzondere jubileum? 

In 2022 bestaat onze vereniging 100 jaar. Dit bijzondere jubileum willen we natuurlijk niet aan 
ons voorbij laten gaan. We zijn al bezig met het nadenken over het organiseren van een 

feestweek. We willen jullie vragen om met ons mee te denken. Heb jij ideeën voor wat we tijdens 
een feestweek of anderszins kunnen organiseren? Laat het ons weten via door een e-mail te 

sturen aan onze secretaris Marjolein Jonker via secretaris.tatc@gmail.com. 
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           Een energieneutraal clubhuis 

De energielasten van onze vereniging zijn enorm hoog en zullen naar 
verwachting bij ongewijzigd beleid alleen maar verder stijgen. Een heel groot 
deel van de contributie zijn we kwijt aan deze lasten. Als bestuur hebben wij in 
de ledenvergadering aangegeven dat dit op lange termijn onhoudbaar is en dat 
we dit jaar het inventariseren en zo mogelijk uitvoeren van duurzame 
investeringen als speerpunt hebben.  

Inmiddels hebben we bij een aantal partijen offertes aangevraagd voor het 
energieneutraal maken van het clubhuis, zonnepanelen en Led-verlichting. Met 
deze offertes kunnen we aanvragen voor subsidies doen bij bijvoorbeeld de 
gemeente, RVO en provincie voor de benodigde financiële dekking. Vervolgens 
kunnen we een keuze maken voor een aanbieder. 

De komende weken zullen we de aanvragen voor de subsidies gaan indienen. 

 

Contributie en lesgelden 2020 

Het stilvallen van alle activiteiten op ons tennispark heeft er helaas ook toe geleid 
dat de kantine inkomsten van de club stil zijn komen te vallen en de vaste lasten 
wel doorlopen. Gezien de ook voor ons onzekere financiële periode hebben wij 
besloten om de contributie te blijven innen.  Verenigen staat voor samen, en 
samen moeten wij zorgen dat wij, ook financieel, deze crisis het hoofd bieden! 

Uiteraard hebben wij ook begrip voor leden die mogelijk financieel slachtoffer zijn 
van deze situatie. Schroom dan niet om contact op te nemen met de 
penningmeester Jeroen Wijnholds via penningmeester.tatc@gmail.com of  
06-53 59 87 49. Discretie hierin is uiteraard vanzelfsprekend. 

Tevens zal, in verband met gewijzigde regelgeving, de facturatie van de lesgelden 
vanaf dit voorjaar niet meer worden verzorgd door de tennisclub, maar 
rechtstreeks door Tennisschool Eddy Beekman. 

 

De tuintennis challenge van Eddy! 

Speciaal voor alle lessers heeft onze trainer een filmpje gemaakt met daarin 
oefeningen om in de tuin te doen. De jeugd is daarbij gevraagd om een 

filmpje/foto te maken van de oefeningen. De leukste/gekste/beste 
inzending wint een prijsje! Aanleveren van een filmpje/foto kan t/m 10 mei. 

De winnaar wordt door Eddy bekend gemaakt. 
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